



(Junior) Payroll Specialist / Lohnbuchhalter (m/w/d)

Anstellungsart	Vollzeit, unbefristet
Qualifikation	Berufseinstieg
Abteilung	Finance & Controlling
Bewerbungsfrist	Keine
Standort	Wiesbaden, München

Was erwartest dich?

- **Übernimm Verantwortung** für die monatliche Entgeltabrechnung mit DATEV und Personio unter Berücksichtigung der geltenden steuer- und sozialversicherungsrechtlichen Bestimmungen
- **Agiere als Ansprechpartner:** Berate und betreue die Mitarbeitenden sowie Führungskräfte rund um die Themen Gehaltsabrechnung, Dienstwagen, Elternzeit, Mehrfachbeschäftigung, Entsendung, Betriebliche Altersvorsorge und Sabbatical
- **Gestalte den Wandel:** Führe und verwalte die analoge Personalakte und unterstütze dabei Prozesse zukünftig zu digitalisieren
- **Generiere Impact:** Erstelle Reportings und Statistiken zur Lohnbuchhaltung für Vorgesetzte
- **Wirke aktiv mit** und übernimm die Kommunikation mit Behörden und Institutionen

Was bringst du mit?

- Abgeschlossene kaufmännische Ausbildung oder vergleichbarer Abschluss durch Ausbildung/Studium (z.B. in Steuer-, Finanz- oder Rechnungswesen)
- Erste Erfahrungen in der Entgeltabrechnung bzw. in der Lohnbuchhaltung
- Kenntnisse in der Software DATEV und in Personio sind ein Plus
- Sorgfältige und genaue Arbeitsweise, Kommunikationsfähigkeit und Teamorientierung
- Verhandlungssichere Deutsch- und fließende Englischkenntnisse



Mentoring



Team Events



Globales Netzwerk



Karrierepfade



OnBoarding



Job-Ticket



Trainings

INVENSITY

Leidenschaft trifft Innovation - Deine Chance bei INVENSITY!

Wir arbeiten mit innovativen Unternehmen aus allen **High-Tech-Branchen** zusammen. Unsere Kunden kommen aus den Bereichen optische Technologien, Automobil und Bahn, Luft- und Raumfahrt, Medizintechnik und Life Sciences, Energie und Versorgung, Verteidigung, Telekommunikation und Elektronik.

Wir unterstützen unsere Kunden mit individuellen Lösungen für technologische Herausforderungen während des gesamten **Entwicklungsprozesses**, wobei wir sowohl strategische Beratungsrollen als auch operative Tätigkeiten übernehmen.

Jetzt bewerben

Du möchtest bei einer **internationalen Technologieberatung** arbeiten und dich in einem kollegialen und wertschätzenden Arbeitsumfeld weiterentwickeln? Bei INVENSITY sind dir keine Grenzen gesetzt!



Sinja Seyfert

sinja.seyfert@invensity.com

+49 172 624 714 6

<https://invensity.com/career>





(Junior) Payroll Specialist / Accountant (m/f/d)

Employment type	Full-time, unlimited
Experience	Career entry
Department	Finance & Controlling
Deadline	None
Location	Wiesbaden, Munich

What can you expect?

- **Take on responsibility** for monthly payroll accounting with DATEV and Personio, taking into account the applicable tax and social insurance regulations
- **Act as a contact person:** Advise and support employees and managers on all aspects of payroll accounting, company cars, parental leave, multiple employment, secondments, company pension schemes and sabbaticals
- **Create change:** Manage and administer the analogue personnel file and support the digitalization of processes in the future
- **Generate impact:** Create reports and statistics on payroll accounting for line managers
- **Play an active role** and take over communication with authorities and institutions

Your profile

- Completed commercial apprenticeship or comparable qualification through training/studies (e.g. in tax, finance or accounting)
- Initial experience in payroll accounting
- Knowledge of DATEV and Personio software is a plus
- Accurate way of working, communication skills and team orientation
- Business fluent German and fluent English skills



Mentoring



Team Events



Global Network



Career paths



OnBoarding



Job Ticket



Trainings

INVENSITY

Passion meets innovation - your chance at INVENSITY!

We work with innovative companies from all **high-tech sectors**. Our customers come from optical technologies, automotive and rail, aerospace, medical technology and life sciences, energy and utilities, defense, telecommunications and electronics.

We support our clients with customized solutions to technological challenges throughout the **development process**, taking on both strategic consulting roles and operational activities.

Apply now

Would you like to work for an **international technology consultancy** and develop your skills in a team-oriented and appreciative working environment? There are no limits for you at INVENSITY!



Sinja Seyfert

sinja.seyfert@invensity.com

+49 172 624 714 6

<https://invensity.com/career>

